



*******Press Release*******

Waunakee Community School District Board of Education

June 08, 2020

In the wake of the violent death of George Floyd and the national call to end institutional and implicit racism as well as the continued use of excessive force against people of color, as the WCSD Board of Education, we support people of color in our community, in our neighboring communities and throughout the country and beyond in their call for social justice and for an end to the excessive use of violence and racism. We are also angered, saddened, and shamed by the recent videos and social media postings of former WHS students using racial slurs and of one damaging a store on State Street.

While we have begun the hard work of examining racism and bias in our district through several initiatives, most recently the ad hoc equity committee, we can do better, we must do better. These recent events remind us that we cannot remain silent or unresponsive. We must recognize our own culpability in perpetuating inequities regardless of how unintended and work to make changes in our community.

In the midst of crisis, we are here for each other as we should be. We are committed to showing our neighbors and community members of color our compassion, empathy and respect that everyone deserves.



*******Presione soltar*******

Junta de Educación del Distrito Escolar Comunitario de Waunakee
08 de junio de 2020

A raíz de la muerte violenta de George Floyd y el llamado nacional a terminar con el racismo institucional e implícito, así como el uso continuo de la fuerza excesiva contra las personas de color, como la Junta de Educación de WCSD, apoyamos a las personas de color en nuestra comunidad, en nuestras comunidades vecinas y en todo el país y más allá en su llamado a la justicia social y al fin del uso excesivo de la violencia y el racismo. También estamos enojados, tristes y avergonzados por los videos recientes y las publicaciones en las redes sociales de antiguos estudiantes de WHS que usan insultos raciales y de uno que daña una tienda en State Street.

Si bien hemos comenzado el arduo trabajo de examinar el racismo y el prejuicio en nuestro distrito a través de varias iniciativas, más recientemente el comité de equidad ad hoc, podemos hacerlo mejor, debemos hacerlo mejor. Estos eventos recientes nos recuerdan que no podemos permanecer en silencio o sin responder. Debemos reconocer nuestra propia culpabilidad al perpetuar las desigualdades, independientemente de cuán involuntaria sea y trabajemos para hacer cambios en nuestra comunidad.

En medio de la crisis, estamos aquí el uno para el otro como deberíamos estar. Estamos comprometidos a mostrarles a nuestros vecinos y miembros de la comunidad de color nuestra compasión, empatía y respeto que todos merecen.